
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 4. maj 2010 kl. 19.00 

 

Ordstyrer: Edith 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. april 2010 blev godkendt. 
 

2. Opfølgningslisten blev gennemgået. Pernille kontakter PostDanmark med henblik på flytning af depotkasse på Bavnegårdsvej.  

 
3. Bentes bunke. Der er fundet en kanyle og en sprøjte på Oasen. Pernille underretter Hasselager Skoles socialarbejder. Edith kontakter ejeren af 

indkøbscentret og beder ham foranledige affaldsopsamling omkring centret. Dansk Kabel TV graver i vores område, til gene for nogle af vores 

medlemmer. Entreprenøren er blevet opfordret til at underrette de berørte. Et brønddæksel på Pilegårdsvej er løst. Skaden udbedres af kommunen. 
Verner har aftalt med Søren og Jørn, at de renser 4-6 regnvandsbrønde årligt. 

  
4. Orientering fra formanden. Verner og Jørn har haft møde med Søren Peder Knudsen fra Århus kommune. Her blev det præciseret, hvilke områder 

kommunen skal vedligeholde og hvilke der er vores. Der er udarbejdet et detaljeret kort over aftalerne. Søren søger kommunen om indstilling til flex-

job pga. dårligt helbred. Bestyrelsen bakker ansøgningen op. 
 

5. Orientering fra kasserer. Peter har lavet budgetforslag til generalforsamlingen. Det indebærer en kontingentstigning på kr. 200,- årligt, pr. parcel. 

Kontingentstigningen blev debatteret i bestyrelsen og vil blive fremlagt for generalforsamlingen. Peter er i gang med at undersøge, om vi kan få en 
bedre forrentning af kontingentkronerne. 

 

6. Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge opdaterer vores hjemmeside.  

 

7. Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder fortsat med diverse beboerhenvendelser. 

 
8. Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Søren og Jørn opmåler de opståede asfalthuller og underretter Niels. Der indhentes tilbud på 

rodfræsning, som forelægges bestyrelsen. 

 
9. Orientering fra kommunikation intern. Næste nyhedsbrev udkommer medio juni. 

 

10. Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 
 

11. Orientering fra legepladsudvalg. Der fremkom forslag om, at beach-volley banen skal renoveres ved lejlighed. 

 
12. Eventuelt. Ingenting. 

 

Referent: Bente Jensen 


